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HØRBY, 09. AUG 2016 
Fremmødte: Søren Møller Andersen (SMA), John Lygaard (JL), Bo Nielsen (BN), Jan Schunck 
(JS), Mogens Hansen (MH), Ivan Jepsen (IJ), Kjeld Truedson (KT), Frank Kruel (FK). 
Thomas Jensen (TJ) og Arne Andersen (ASA) deltog delvist og orienterede om hhv. Ungdoms- 
og Aktivitetsudvalg 

 
REFERAT AF BESTYRELSESMØDE 

MANDAG DEN 8. AUG 2016. 
 
 

1. AKTION FRA SIDSTE MØDE. 
a. Annoncekampagne. Har tilsyneladende haft en lille effekt. 3 pladser er endnu 

ikke udlejede. Vi annoncerer ikke mere i år. 
b. Badebro. Sagen trækker ud – den kører, men det tager tid. SMA er tovholder 

på sagen og følger op. 
c. Hjemmeside. Vi skal finde en ny udbyder. MH arbejder på sagen. 
d. Grillplads og –hus.  ASA har fået svar på første henvendelse og der skal 

fremsendes yderligere oplysninger. Der er en lovændring på vej, der skulle gøre 
det nemmere at få tilladelse, så det er besluttet at se, hvad den indebærer, 
inden vi fortsætter. 

 
2. UNGDOMSAFDELINGEN. Orientering v. Thomas Jensen. 

a. Ungdomsafdelingen har oplevet en fin vækst igennem første halvdel af sæsonen. 
P.t. er der 13 ungdomsmedlemmer og 7 voksne hjælpere, der skiftes om at 
fremmøde. Indtil videre er det ”ikke elitepræget undervisning”, men god 
indføring til sejlsportslivets glæder på det rette niveau. 

b. Har Ungdomsafdelingen brug for kurser, hjælp fra DSU eller andre steder 
afholdes udgifter til dette af klubben. TJ undersøger behov og markedet. 

c. Erik tager sig stadig af materiellet på en forbilledlig måde og har fået et 
kontokort til Bauhaus til formålet. Det blev besluttet, at JL vil give Erik et 
dispositionsbeløb, som han kan anvende ved kontante indkøb. 

d. De voksne hjælpere skal have udstedt en ”børneattest”. TJ undersøger og 
vender tilbage. 
 

3. STATUS OG BUDGET FLADFISKEFESTIVAL 
a. Status. ASA havde, på baggrund af at han havde anvendt midler fra 

aktivitetsudvalget til betaling af en bårebuket til et tidligere medlem, følt sig 
stærkt kritiseret af enkelte af klubbens medlemmer. ASA havde på denne 
baggrund stærkt overvejet at stoppe al deltagelse i aktiviteter omkr. 
Fladfiskefestival og budget/regnskab. Uagtet der ikke var fastlagt en præcedens 
for, hvordan vi som klub forholder os ved begravelse af medlemmer, har 
bestyrelsen vurderet, at ASA udviste god konduite. En samlet bestyrelse gav 
ASA sin fulde opbakning. Eventuel yderligere kritik og spørgsmål desangående 
henvises til Bestyrelsen.  

b. Budget. ASA gav orientering om budget for festivalen. Arrangementet er 
sponsoreret meget flot af Dagli’ Brugsen i Udby, Tuse Næs Erhvervsforening, 
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Hotel Hørby Kro og Fjordens Speedbådsskole. Det bevirker, at selv ”forsigtigt 
beregnet” kan det forventes, at der vil være et overskud til klubben. 

c. Billetsalg.  Der er dd. solgt 68 billetter. Salget frigives nu til andre end 
klubmedlemmer. 
 

4. VALG AF NÆSTFORMAND. SMA har som konstitueret næstformand, overtaget 
formandsposten efter Peer Andersen. JS blev valgt som næstformand. 
 

5. AUTOCAMPERE – hvordan sikrer vi pladser?  
a. 3 af klubbens medlemmer havde valgt at langtidsparkere på grusarealet syd for 

toiletterne under deres sommerferie. Dette umuliggjorde parkering for 
autocampere på pladsen, med et potentielt indtægtstab for klubben. 

b. Det indskærpes overfor medlemmerne at de ikke langtidsparkerer på 
grusarealet syd for toiletbygningen, men anvender enten grusvejene på 
vinterarealet eller parkerer op mod Heigrens hæk. 

c. Der opsættes nye og mere tydelige skilte vedr. autocampere på P-pladsen  
d. Beplantningen vest for P-plads, ind mod Anker Andersens grund, har bredt sig 

meget ind over parkeringsarealet. Både autocampere og festtelt til 
Fladfiskefestival har problemer med pladsen. Havnefoged bedes foranledige, at 
der foretages beskæring inden Fladfiskefestival. 
 

6. ORIENTERING OM ”HENSTILLING TIL ET MEDLEM” 
a. På baggrund af adskillige klager fra medlemmer, gæstesejlere og 

omkringboende, har bestyrelsen valgt at give et medlem en henstilling om, at 
han ikke indtager alkohol på klubbens område – dvs. klubhus, terrasse mm. 
Medlemmet er blevet oplyst om, at hvis henstillingen ikke følges, er der i 
Klubbens love hjemmel for såvel karantæne og eksklusion. 
 

7. OPMÆRKSOMHEDER VED DØDSFALD. 
a. Følgende blev besluttet: I tilfælde af, at et medlem af klubben afgår ved døden 

og bestyrelsen får kendskab til dette, sender klubben en bårebuket. 
 

8. EVENTUELT. 
a. Sømandsskab. Med baggrund i et tilfælde hvor et medlem fik en trosse i 

skruen på Orø, henstilles til alle medlemmer, at de sørger for at egne 
fortøjringsliner ikke flyder i havnebassinet, men er lagt om pæle eller på broen. 
Når vi andre ser en line eller andet i vandet, skal vi give os tid til at flytte den, 
så den ikke er til gene for nogen – også selvom vi ikke selv har smidt den der. 
Husk: Havnen er et fællesanliggende og alle har ansvar for den. 

b. Slæbestedet. MH spurgte hvordan det gik med indbetalinger for brug af 
slæbested efter vi har ændret reglerne for benyttelse. JL svarede, at der er en 
del indbetalinger fra både slæbested og autocampere, men hvor mange ved han 
ikke. JL vil fremlægge statistik for indbetalinger på næste bestyrelsesmøde. 

c. Brug af flydebro til fiskeredskaber. Flydebroen er begyndt at blive anvendt 
til opstilling af fiskeredskaber. Det er ikke acceptabelt, at medlemmer anvender 
broer til lagerplads for private effekter. Havnefogeden anmodes om at 
foranledige, at fiskebaljer og andet fjernes fra broen, således at den er farbar i 
fuld bredde. 
 

9. NÆSTE MØDE. 
a. Afholdes den 5. September kl. 1900. IJ sørger for aftensmad. 

 
 
Referent 
Jan Schunck 


